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Ben je er morgen ook bij om 9 uur?

Hugo ook

<BR

| Directeur Publieke gezondheid |
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

Q@ OCR FL (secretariaat:EE
[] CAFE @ minvws.nl |

ver: INSCEICEEN) EXE mins.

Verzonden: zondag 6 september 2020 11:57

) SEER @ mins ot;IESE) SEE inv.IEEE
@minvws.nl>

)SESE© inv i>
Onderwerp: RE: met voorrang testen van bepaalde groepen

H

De tabel met de schatting van de testvraag door RIVM is onze beste en stabiele bron voor deze inschatting. Is een gedeeld
uitgangspunt ook met GGD GHOR. Zij hebben deze tabel.

Vraag per dag voor docenten po/vo range van 600-1250 per dag tussen okt - feb

Mbo/hbo/wo 300-750

En ook de andere groepen kunnen we hierin vinden.

Tav proces planning: daarin moeten we ons laten adviseren door GGD. De politieke planning 1s volgens mij: regel het

deze week gewoon. Las dat po raad denkt dat we het dit weekend even regelen.

EEN enjullie dit proces trekken?

Gr

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: INEEECR) <MRCKECHN  minvus oi>
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Datum: zondag 06 sep. 2020 10:26 AM

Aan: ) <BR mins o>REC)BERETinv >.ICAI
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: met voorrang testen van bepaalde groepen

Ha,

Ik heb nog even gecheckt.

Motie Asscher/ Klaver is wél aangenomen: en vraagt om voorrang bij testen te regelen voor leraren, zorgmedewerkers en

andere mensen met een vitaal beroep
Motie Segers cs is ook aangenomen en vraagt om te verkennen of personeel in vitale sectoren zoals zorg en onderwijs, met

voorrang getest kan worden.

(nb bij debat Slob donderdag is mn laatste motie nogmaals onderstreept)

Ik heb ook nog even opgezocht om hoeveel mensen in het onderwijs het zou kunnen gaan.

Cijfers van oktober 2019 laten zien dat er werkzaam zijn in

PO 143.800 personen

VO 106.200 personen

MBO 57.900 personen

HBO 49.900 personen

WO 44.800 FTE (maar hier loopt onderzoek en onderwijs door elkaar)

Tel WO niet mee en neem dan 5% van deze groep (volgens mij veel hoger dan de cijfers van RIVM over werkelijke besmettingen
laat zien) dan zou het om 28.000 personen gaan. (er van uitgaand dat alleen leraren met echte klachten zich laten testen)

Ik heb in mail hieronder ‘deze week’ genoemd. Denk wel dat het handig is (alsBEE =n het idee gewend is ) om concreet

moment af te spreken waarop GGD/GHOR ons hun input levert. En dat geldt overigens voor de werkgroep zorgmedewerkers
ook. Iig in proces zullen we alle druk voor moeten zijn. Een planning waar we zelf de regie in hebben, helpt dan. Hebben jullie al

ideeén hoe die eruit gaat zien?

Met vriendelijke groet,

minvws.nl/

+

Secretariaat:

var:IEE
Verzonden: zondag 6 september 2020 10:10

Aan: @ggdghor.nl' dghor.nl>

cc: ) < minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

Onderwerp: met voorrang testen van bepaalde groepen

Bij deze ook formeel de vraag naar jullieom mee te denken en te werken aan een verkenning om mensen met een vitaal

beroep, primair zijn daarbij in ieder geval personeel uit de zorg en het onderwijs in beeld, voorrang te geven in de teststraat en

daar deze week met elkaar de consequenties en opties van in beeld te brengen, zodat er ook politiek/ bestuurlijk een gedegen
afweging kan worden gemaakt.

Via de moties Sazias, Asscher en Segers heeft de kamer ons verzocht de mogelijkheid voor voorrang bij testen (een ‘fast lane’)
te verkennen voor personeel in vitale beroepen. Die verkenning zullen wij op de kortst mogelijke termijn doen. Uiteraard brengt
een dergelijke aanpak ook uitvoeringsvragen en risico’s met zich mee. Jullie input hoe eea vorm kan krijgen en welke

consequenties dat met zich mee brengt zijn essentieel in de afweging. Ik zou die input daarom graag deze week in de afweging
kunnen betrekken.

BE LEheeft je afgelopen vrijdag al geinformeerd over een aantal suggesties en vraagstukken rondom zorgpersoneel. Met [FREQ
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ee ik afgelopen vrijdag al een snelle verkenning gedaan naar hoe een dergelijke

voorrang vorm kan krijgen (en ook wat die qua uitvoering betekent en welke nadelen eraan vast kunnen zitten). Graag hoor ik

deze week van jullie ook formeel hoe eea vorm zou kunnen krijgen (en wat dat betekent in de uitvoering (financien, mankracht,
efficient benutten van beperkte testcapaciteit, IT etc) en consequenties). Dit als input voor de besluitvorming. Uiteraard alle

bereidheid van onze zijde om hier in mee te denken/ sparren.

Desgewenst ka ERE jullie reguliere overleg morgen eea verder toelichten.

Met vriendelijke groet,

minvws.nl

+
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